
Skolebestyrelsesmøde 

31. januar 2024  
BEMÆRK TIDSPUNKT: kl. 17.30 – 19.30 
Forplejning; hjemmelavet jordskoksuppe med flutes og drys 

Deltagere:  

Bestyrelsesformand Søren Lykkehøj, Anja Olsen, Naja Hofmann, lærer Betina Elmdam, TR 
Nanna Westy, skoleleder Søren Kæstel og pæd. Leder Sarah Søndergård. 

Elevråd: Haley, Zubaidah, Lærke 

Dagsorden: 

1) Godkendelse af referat:  
Referat fra dec. Sendes ligeledes til Jette, så hun kan lægge det ind. 
 

2) Godkendelse af dagsorden: Dagsorden godkendt. 
 

3) Elevråd – oplæg og debat:  
 
Elevrådet ønsker basketball-banen opmalet igen.  
Der ønskes et stort møde med Haley, det store elevråd og en fra ledelsen. 
 

4) Orientering Økonomi. Søren KC Søren har møde om skolens økonomi tidligere samme 
dag, derfor ikke noget bilag denne gang. 
Søren har været til møde i dag vedr. økonomien. Kort orientering om den centrale pulje 
vedr. specialundervisningen. 
2023 er ikke afsluttet i regnskabet endnu.  
 

5) Grill og Gløder. Evaluering. Anja og Søren L 
Der var begrænset fremmøde. Der kom ingen, hvilket undrer alle. Søren K mener, at det 
er et fantastisk initiativ.  Konceptet er super godt. Der skal gøres mere for at reklamere 
for arrangementet. Forældrerådene skal have besked. Der skal lægges opslag på MAIL i 
Aula og ikke kun overblik. 
Der var mange positive tilkendegivelser på facebook. 
Grill og Gløder ligger 3.onsdag i januar. 

  
             
            Bestyrelsen ønsker, at de får en liste over forældrene, som er forældrerådet i klasserne. 

I det sidste bestyrelsesmøde på skoleåret, gives der en liste over kommende 
klasselærere til bestyrelsen, og bestyrelsen fordeler, hvilke klasser der skal have besøg af 
hvilke bestyrelsesmedlemmer på deres forældremøde i sep.  

 
6) Indskrivning status. Søren KC 

Der er frist på indskrivning til kommende børnehaveklasse er den 28.februar 2024. 
 



7) Årsplan skolebestyrelsen – PRINCIPPER. På skolens hjemmeside ligger 
skolebestyrelsens principper under ”Værd at vide”, ”Skolebestyrelsen”. Se venligst på 
dem, på punktet her drøfter vi hvilket princip vi vil starte med at revidere. Søren L og 
Søren K 
 

a. Lejrskole: Der er ikke reguleret i priserne i mange år. Denne laves med Søren K. 
 

b. Princippet ”Klassesammenlægning” printes af Søren til næste bestyrelsesmøde. 
 

 
8) Initiativ omkring flere elever i skolen. Sarah/Elevråd 

Reklame og poste ting fra skolen på andet end Facebook. Det er nemlig på Instagram, at 
de unge findes. Evt. en lærer, der har de digitale kompetencer der kan have ansvaret for 
det. 
Vi skal tænke over målgruppen, så der også tages hensyn til dem der får børnene.  

 
9) Forårsfest Søren L 

De besluttes, at forårsfesten ikke igangsættes, så der er kommet godt gang i de andre 
arrangementer først 
 

10) Mulighed for morgengymnastik Søren L 
Ideen er god, men der skal nok startes i det små, Eks. en fælles samling en gang om 
ugen. Det kan være vanskeligt at indføre gymnastik foran alle i dag.  
Vi vil gerne skabe fællesskabende traditioner, men er ikke lige klar til morgengymnastik 
på Svinninge Skole. 

 
11) Aktuelt samarbejde på skolen, uge 5 – evt. besøg i lokalerne 

Der er fuld smæk på skolens udskoling i denne uge.  Vi samarbejder med lokale 
håndværkere, som har sponsoreret materialer til projektet. Ligeledes kommer der presse 
på fredag. Journalist fra SN og en fotograf. TV2 Øst er inviteret.  
 

12) Evt - (kun orientering) 
Punkter der ønskes drøftet på kommende møde:  
Byggeriet 
PS. Søren K og Søren L vædder om hvornår byggeriet går i jorden. Søren K mener, at det 
bliver inden efterårsferien 2024. Der er væddet en plade Marabou med hele nødder. 
 

De næste skolebestyrelsesmøder: 28/02, 20/03, 24/4, 29/5 
 


